
 
BRM.0012.3.10.2024        

Protokół nr 6/2024 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 30 sierpnia 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.30 – 9.45 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji 

2. Rafał Lewandowski  – Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji 

 

Na posiedzenie komisji spóźnił się radny Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji.  

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji, która po sprawdzeniu obecności członków 

Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Czy te zmiany, które dotyczą oświaty one zaspakajają  potrzeby do końca roku?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Jeżeli chodzi o szkoły publiczne, to one są zabezpieczone cały czas.  
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Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Ja pytam o całą oświatę?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Ona jest zabezpieczona do końca roku. Na niepubliczne poszło jeszcze 9 milionów. Czekam jeszcze na 

informacje z Wydziału Oświaty, bo ok. 2 milionów oświata ma oddać pieniędzy. I to zostanie jeszcze 

przekazane na dotacje dla niepublicznych. Wprowadzone oszczędności, które wprowadziliśmy już 

dały nam mniejsze kwoty na dotację dla niepublicznych.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Czy my zaciągamy jakiś kredyt? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Tak. Zwiększenie deficytu, kredyt w uchwale budżetowej był 6 milionów 300 złotych a zwiększyliśmy 

o 4 miliony, 700 złotych. Jeżeli dostaniemy te pieniądze, to chcę zmniejszyć i wrócimy do 

pierwotnego a nie mogę czekać do października. Jestem po rozmowie z przedstawicielem banku. Będą 

jeszcze negocjacje, ponieważ nie wiem czy to będzie forma pożyczki czy kredytu. Jeżeli ogłosimy 

przetarg to ogłosimy na 11 milionów, ale z możliwością, że zaciągniemy ok. 6 milionów albo mniej. 

W warunkach umowy nie będzie żadnej prowizji.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Nie będzie żadnej kary za wcześniejszą spłatę?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Nie. To będzie jednym z warunków negocjacji.   

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Jeżeli jest to możliwe z punktu technicznego, aby w uchwałach budżetowych np. dochody były                   

w kolumnie oddzielnie.      

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Zakupiłam program „Asystent” i to jest zapis automatyczny.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

To może chociaż wytłuszczenie tych kwot. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Sprawdzę czy jest to możliwe.  

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Jest zwiększenie na promocje 150 tysięcy. Na co są przeznaczone te pieniądze? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

To jest zobowiązanie wobec klubu sportowego „Noteć”.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

W kontekście naszego wniosku i tego co Pani mówi, to tak naprawdę nie mamy pieniędzy i jeszcze się 

kredytujemy.   

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Ale to w tym roku. Jeżeli chodzi o projekt uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego to ja mam 

swoje zdanie nad tą uchwałą. Nad tą uchwałą pracowaliśmy już od miesiąca czerwca i kwota 1 miliona 

złotych była poddawana szerokim analizą. Spoglądając na prace Rzędu, gdzie Rząd dopiero pracuje 

nad projektem uchwały zmieniającą ustawę o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, gdzie 

wobec obowiązujących przepisów na przyszły rok są oszacowane dla nas dochody są większe z tytułu 
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subwencji i udziałów o 22,5 miliona złotych. z tym, że całość spożytkuję na oświatę. Według 

zapowiadanej przez Ministra Domańskiego projektu zmiany ustawy o dochodach samorządy by miały 

więcej o 39 milionów. Jest to znacząca kwota.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

My mówimy o budżecie obywatelskim na przeszły rok a podejmujemy decyzje teraz. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Trudno mi dzisiaj złożyć deklarację, nie wiedząc jaki ja dostanę pieniądze z budżetu państwa. Albo 

dostane więcej z tytułu subwencji i udziałów tj.22,5 miliona złotych, albo dostane 39 milionów. 

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Pytam o Pani zdanie odnośnie wniosku komisji?      

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Moim zdaniem kwota milion złotych była przeanalizowana i w granicach naszych możliwości 

zaproponowana prze Prezydenta w uzgodnieniu ze mną.  Jeżeli będzie decyzja, że ma być 2 miliony to 

musicie państwo zdawać sobie sprawę, że gdzie indziej będą musiała zaproponować mniej. Czy to na 

drogach, oświacie.  

  

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

Ale szansa w kolejnym budżecie będzie?   

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

To wszystko będzie zależeć od tego, jak będzie wyglądać system finansów państwa.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

To może zostawimy to na tym poziomie jak jest. Bo jak mamy zabrać z dróg, żeby wrzucić w budżet 

obywatelski.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Pan Prezydent jeszcze nie zajął stanowiska.  

 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji: 

To proszę jeszcze porozmawiać z Panem Prezydentem przed sesją.  

 

Rafał Lewandowski – Członek Komisji: 

Na przyszły rok na pewno, to środki będą.    

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 

2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 20/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034 wraz z autopoprawkami. 
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Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 

czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 

2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 21/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 

 

Ad 4. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

 /-/Ewa Podogrodzka 

 
 

 

Protokółowała:  
/-/Agnieszka Bardzińska 


